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Protokół  z XV Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi Protokół  z XV Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi 
z dnia 24 września 2015 r.z dnia 24 września 2015 r.

(sesja planowa)(sesja planowa)

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym

 Zwołujący:  Przewodnicząca Rady  

 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko i wiceprzewodnicząca Rady Zofia 

Bazańska w zakresie uchwał, które mają być podpisane podpisem elektronicznym 

 Porządek obrad: porządek obrad z dnia 17 września 2015 r. w załączeniu.

 Czas trwania posiedzenia: 4:30 (17:00 – 21:30)

 Frekwencja  Radnych:  19 Radnych obecnych na sali w pierwszej połowie (nieobecny – Ireneusz 

Gawroński oraz Dominik Penar), 20 Radnych obecnych na sali w drugiej połowie (nieobecny- 

Ireneusz Gawroński)

Pozostałe osoby obecne na obradach: 

1.1. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec

2.2. Z-ca Burmistrza Elżbieta Dmitruk

3.3. Z-ca Burmistrza Beata Zawiła

4.4. Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek

5.5. Radca Prawny Tomasz Wojkowski

6.6. Naczelnik wydziału Edukacji i Polityki Społecznej – Małgorzata Ochęduszko – Ludwik

7.7. Naczelnik wydziału Gospodarki Nieruchomosciami – Anna Młodecka

8.8. Burmistrz Miasta Wojkowice – Tomasz Szczerba 

9.9. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Aneta Jóźwin – Rybska

10.10. Dyrektor Zakładu Budynków Komunalnych - Ewa Kiedrzyn 

11.11. Robert Szpinda

USTALENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA RADY: 

Rada przyjmowała  protokoły z poprzednich Sesji:

Protokół  z obrad XIV Sesji z dnia 26 sierpnia 
2015 r.

Brak uwag. 
Stwierdzono przyjęcie protokołu

INFORMACJE BURMISTRZA:

Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego (za okres  od 13 czerwca do 13 września)

Prezentacja: "Wyniki badań ankietowych dotyczących dostosowania oferty zajęć pozalekcyjnych 
w placówkach oświatowych na terenie Miasta Czeladź do oczekiwań uczniów i ich rodziców" 
Badania przeprowadzono na wniosek Rady Miejskiej  skierowany do Burmistrza, z dnia 28 maja 2015 r.  

TEMAT Z PLANU PRACY RADY MIEJSKIEJ:

Wykonanie Budżetu Miasta za I półrocze 2015 roku (ZB Nr 270/2015) 
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Informacja dla Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych 
(SE-RM.0043.28.2015) 

RADA ROZPATRZYŁA PROJEKTY UCHWAŁ:

8. Projekt Nr  146
w  sprawie   przyjęcia  sprawozdania z  działalności  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi za 2014 r. 

XV/222/2015

9. Projekt Nr  158
w sprawie  przystąpienia do opracowania Gminnego Programu 
Rewitalizacji Miasta Czeladź na lata 2015-2020

XV/223/2015

10. Projekt Nr 159 A
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Czeladź oraz tymczasowych 
pomieszczeń

XV/224/2015

11. Projekt Nr  160
w sprawie uchwalenia Statutu Miasta  Czeladź

XV/225/2015

11 a Projekt Nr  167
w sprawie   uchylenia  uchwały w sprawie przyjęcia statutu 
Zakładu Budynków Komunalnych  w Czeladzi

XV/226/2015

12. Projekt Nr  161  A (  autopoprawka w zakresie uchwały bez zmian w
załączniku)   
w sprawie uchwalenia statutu samorządowego zakładu 
budżetowego Zakładu Budynków Komunalnych w Czeladzi

XV/227/2015

13. Projekt Nr 162
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok

XV/228/2015

14. Projekt Nr 163
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Czeladź na lata 2015-2030

XV/229/2015

14 a. Projekt Nr  164 (dodany do porządku) 
w sprawie zasad ustanawiania służebności gruntowych oraz 
służebności przesyłu

XV/230/2015

WYBORY ŁAWNIKÓW:

15 Projekt Nr 134   
w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia 
głosowania w sprawie wyboru ławników  do Sądu Okręgowego w 
Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie

XV/231/2015

16 Projekt Nr   135  A
w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 
sądów powszechnych 

XV/232/2015

22 Projekt Nr  136  B
w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 
Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie  na kadencję 2015-2019

XV/233/2015

PRZEBIEG OBRAD:

Ad.1.
Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

Jolanta Moćko – otwieram obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi. 

Ad.2 
Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad i stwierdzenie  jego przyjęcia.
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Jolanta  Moćko –  czy  radni  mają  wnioski?  Mamy w porządku  dwa wnioski,  które  będziemy głosować.
Proszę o włączenie urządzeń do głosowania. 

2.a.  -  Wniosek  Burmistrza  o  wprowadzenie  projektu  nr  164 w  sprawie  zasad  ustanawiania
służebności gruntowych oraz służebności przesyłu w pkt 14a

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Bezwzględna Większość Głosów Ustawowego Składu) (Bezwzględna Większość Głosów Ustawowego Składu)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – wniosek przyjęty, Projekt Nr 164 wprowadzony  do porządku obrad. 

2.b. wniosek Burmistrza o wprowadzenie Projektu Nr 167 w sprawie uchylenia statutu Miasta Czeladź
w punkcie 11 a 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Bezwzględna Większość Głosów Ustawowego Składu) (Bezwzględna Większość Głosów Ustawowego Składu)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – wniosek przyjęty, Projekt Nr 167 wprowadzony do porzadku obrad. 
 
Ad.3
Rozpatrzenie  zgłoszonych uwag do protokołu z  poprzedniej  sesji   oraz stwierdzenie przyjęcia  -
Protokół   z obrad XIV Sesji z dnia 26 sierpnia 2015 r.

Jolanta  Moćko –  czy  są  uwagi?  Nie  widzę.  Stwierdzam,  że   protokół   został  przyjęty  bez  uwag.
Przechodzimy do kolejnego punktu.

Ad. 4
Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego (za okres  od 13 czerwca do 13 września)

Jolanta Moćko- czy są pytania? Materiały Państwo otrzymali wcześniej. Nie widzę pytań, przechodzimy w
związku z tym do następnego punktu porządku. 

Ad.5.
Prezentacja:  "Wyniki  badań ankietowych  dotyczących  dostosowania  oferty  zajęć  pozalekcyjnych
w placówkach oświatowych na terenie Miasta Czeladź do oczekiwań uczniów i ich rodziców" 
Badania przeprowadzono na wniosek Rady Miejskiej  skierowany do Burmistrza, z dnia 28 maja 2015 r.  

Jolanta Moćko – Pani naczelnik Ochęduszko będzie nam przedstawiać tą prezentację. Oddaje Pani głos. 
Małgorzata  Ochęduszko  –  Ludwik –  przeprowadziliśmy  ankietę  w  każdych  szkołach  podstawowych
i gimnazjach. Dzieci odpowiadały na zadane przez nas pytania. (Tu odczytanie prezentacji). Jest to sucha
statystyka, dyskusja odbędzie się na kolejnej właściwej komisji. 
Jolanta Moćko – czy są jakieś pytania?
Małgorzata Ochęduszko – Ludwik– w Biurze Rady będzie dostępna wersja poszerzona tej prezentacji.
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Andrzej Mentel – zapraszam na dyskusje w październiku. Zajmiemy się tym tematem na komisji.

Ad.6.
Wykonanie Budżetu Miasta za I półrocze 2015 roku (ZB Nr 270/2015) 

Jolanta Moćko – państwo otrzymaliście materiał. Panie przewodniczący (Marcin Gadecki) proszę o kilka
słów wyjaśnienia.
Marcin  Gadecki –  pierwsze  półrocze  pozostało  bez  zobowiązań  wymagalnych.  Jesteśmy  na  dobrym
poziomie. 
Jolanta  Moćko –  czy  są  pytania?  Na komisjach  będziemy bardzo  szczegółowo  omawiac  te  materiały.
Przybył gość Pan Tomasz Szczerba Burmistrz Miasta Wojkowice. Witamy bardzo serdecznie. 

Ad.7.
Informacja dla Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych (SE-RM.0043.28.2015) 

Jolanta Moćko – macie Państwo  informację w materiałach. Przypominam, że oświadczenia majątkowe są
dostarczane  do  Urzędu  Skarbowego  oraz  do  Pana  Burmistrza.  Otrzymaliście  informacje  dotyczące
nieścisłości  i  uwagi  z  tym  związane.  Jest  możliwość  złożenia  wyjaśnień  i  sprostowań,  o  czym  pragnę
poinformować. 
Irena Owczarz – jeżeli chodzi o uwagi to pragnę wyjaśnić, że nie zrobiłam parafki na każdej stronie ale mam
w oświadczeniu zaznaczone, że jest to moja odrębna własnosć. 
Jolanta Moćko – na przerwie sprawdzimy.
Irena Owczarz – ja pisałam to komputerowo, zapewne dlatego powstał błąd. Sprawdzałam to w domu i jest
poprawnie. 
Jolanta Moćko – jeżeli taka uwaga miała miejsce to przepraszam. 

Ad.8.
Prezentacja
Projekt Nr  146
w sprawie  przyjęcia  sprawozdania z działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy Społecznej w Czeladzi za
2014 r.

Opinia Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa – pozytywna

Jolanta Moćko – Państwo otrzymali ten materiał. Proszę o przedstawienie prezentacji.
Aneta Jóźwin - Rybska – mamy dla Państwa obszerne sprawozdanie. Przygotowaliśmy jednak skrótowy
materiał na ten temat, abyśmy nie musieli zagłębiać się w tą szczegółowość. Obszar naszego działania jest
bardzo duży. Jeżeli Państwo będą mieli dodatkowe pytania to z miła chęcią odpowiem. Mamy też szereg
innych działań. Jak Państwo zauważyliście jest duża ilość pracowników ale są oni związani ściśle z naszymi
punktami. Z posiłków korzysta duża rzesza klientów. Istotnym punktem jest struktura demograficzna. Jest to
dość duży sygnał dla naszego miasta. Społeczeństwa w Czeladzi ubywa. Mamy więcej kobiet niż mężczyzn.
Przygotowaliśmy przestronną mapę.  Realizujemy zadania własne i  zlecone. W danych demograficznych
mamy strukturę  wieku  naszych  mieszkańców  –  społeczeństwo  nam  się  starzeje.  Chciałabym  Państwu
pokazać  działania  skierowane  bezpośrednio  do  mieszkańców.  Niedawno  nasze  miasto  głosowało  nad
powstaniem pracowni Orange. Wiele osób przychodzi do nas, również Państwo Radni z czego bardzo się
cieszymy. Liczba osób korzystających to 1300 i ta liczba nie spada. Korzystają z tytułu bezrobocia i z tytułu
ubóstwa. Struktura bezrobocia to w zeszłym roku 14% w powiecie. Mieszkańców ubywa, bezrobocie maleje
a osób potrzebujących nie ubywa. (Tu odczytanie prezentacji)
Jolanta Moćko – dziękuję. 
Marian Kita – państwo byli u nas na komisji  i  przedstawili  nam program. Udzielali  odpowiedzi na nasze
pytania. Opinia komisji jest pozytywna i cieszymy się, że tak to funkcjonuje.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 19

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
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Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/222/2015

Ad.9.
Projekt Nr  158
w sprawie  przystąpienia do opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Czeladź na lata
2015-2020

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – pozytywna

Jolanta Moćko – materiał państwo otrzymali. Przewodniczący komisji proszę o zabranie głosu.
Wojciech Maćkowski –  opinia  jest  pozytywna stosunkiem głosów 6 za i  jeden wstrzymujący.  Dziękuję
bardzo.
Elżbieta  Dmitruk  –  przedłozony  projekt,  który  jest  elementem dzisiejszych  obrad,  to  przystąpienie  do
gminnego programu. W tej chwili projekt uchwały pokazuje możliwości w ramach przystąpienia do takiego
programu.  Aby  podjąć  działania  w  sferze  gospodarczej,  rewitalizacyjnej  musielibyśmy  podjąć  uchwałę.
Państwo z pewnością wiecie, że realizowaliśmy program rewitalizacji.
Jolanta Moćko – przechodzimy do głosowania.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/223/2015

Ad.10.
Projekt Nr 159 A 
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Czeladź oraz
tymczasowych pomieszczeń

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – pozytywna
Zofia Bazańska – Pan Maćkowski proszę o opinię.
Wojciech Maćkowski – komisja zaopiniowała pozytywnie ten projekt. Pytaliśmy o zmianę do poprzednich
regulaminów. Otrzymaliśmy dokładne wyjaśnienia.
Zofia Bazańska – przystępujemy do głosowania. 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”-19

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwalę nr XV/224/2015
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Ad.11.

Projekt Nr  160  (EAP)
w sprawie uchwalenia Statutu Miasta  Czeladź

Zofia Bazańska- Pani kierownik  biura rady przybliży nam zmiany w Statucie. 
Katarzyna Gierat – przedstawienie  zakresu wprowadzonych zmian ujętych w uzasadnieniu do projektu
uchwały.  Organ  nadzoru  wszczął  postępowanie  nadzorcze,  w  związku  z  czym wystąpiliśmy do  organu
nadzoru  z  informacją,  że  poprawimy  błędy  w  swoim  zakresie.  18  września  otrzymaliśmy  decyzję
o umorzeniu postępowania ale organ może wystąpić do Sądu Administracyjnego jeżeli  nie wprowadzimy
zmian. Mieliśmy wyartykułowane dokładne błędy.  Organ wskazywał  na 15 paragrafów,  z którymi  się nie
zgadza. 10 paragrafów usunięto – zapisy budziły wątpliwość. W 5 przypadkach określiliśmy nową treść.
Usunięto zapis przy większości kwalifikowanej – nie ma kwestii głos ważny bądź nie ważny. Był problem
z terminami.  Zmiany  w  treści  uchwały  mogły  być  wprowadzone  poprawką  bądź  autopoprawką.  Zapis
sprostowano, że mogą być one wprowadzone jedynie przy projekcie uchwały,  a nie już samej  uchwały.
Zapisy  dotyczące  reasumpcji  zostały  usunięte.  W celu  podjęcia  określonych  działań  radny  miał  prawo
składania wniosków ale nie zmierzających w takim kierunku, aby Burmistrz musiał podejmować działania,
może  on  jedynie  udzielać  informacji.  Wnioski  radnych  nie  są  dla  burmistrza  wiążące.  Rada  narzucała
Burmistrzowi, że ma on umieszczać interpelacje w dodatkowej zakładce  w bip– było to zbyt szczegółowo
określone. Zadania komisji  były bardzo uszczegółowione. Inne organy nie mają kompetencji  przekazania
działań do zrealizowania. Usunięto analizowanie skarg i wniosków, a jest to kompetencja jedynie Rady. Dział
„prawa  i  obowiązki  radnego  i  kluby”  -  nazwę  ograniczono  tylko  do  klubów radnych.  Obowiązki  są  już
ustawowo  przedstawione.  Uregulowanie  dotyczące  przewodniczącego  organu  wykonawczego  było  zbyt
wąskie i poszerzono go. Cały dział 7 został również poszerzony – był on zbyt wąski. To tyle w zakresie
zmian. Uwzględniliśmy wszystkie uwagi nadzoru. 
Zofia  Bazańska –  dziękujemy  pani  kierownik.  Powitamy  pana  Roberta  Szpindę.  Przystępujemy  do
głosowania.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -0

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/225/2015

Zofia Bazańska – w czwartej mojej kadencji w Radzie Miasta wreszcie uchwalono statut! 

Ad.11a
Projekt nr 167
w  sprawie    uchylenia   uchwały  w  sprawie  przyjęcia  statutu  Zakładu  Budynków  Komunalnych
w Czeladzi

Jolanta Moćko – został on wprowadzony do porządku. Bardzo bym prosiła Panią Dyrektor Ewę Kiedrzyn
o zabranie zgłosu. 
Ewa Kiedrzyn – wprowadzamy nowelizacje statutu ZBK. Poprzedni statut był powoływany w roku 2005.
Mamy błędny zapis, a zadania są wykonywane prawidłowo. W związku z tym chcemy doprowadzić nasz
statut  do  stanu  zgodnego  z  rzeczywistoscią  i  tymi  wymaganiami  generalnymi  musieliśmy  wprowadzić
nowelizację  statutu.  Ze  względu  na  to,  że  w  2005  r.  został  on  przyjęty  jako  akt  prawa  miejscowego
zachodziła  konieczność  uchylenia  w  tej  samej  formie.  Statut  ZBK  nie  jest  aktem  prawa  miejscowego
w związku z tym wejscie w życie następuje w trybie zwyklym.
Jolanta Moćko – przystępujemy do głosowania.
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 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/226/2015

Ad.12.
Projekt Nr  161 A
w sprawie uchwalenia statutu samorządowego zakładu budżetowego 
Zakładu Budynków Komunalnych w Czeladzi

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – pozytywna

Jolanta Moćko -są to zmiany już wspomniane przez Panią Dyrektor. Są pytania? Pan Maćkowski wypowie
się na temat opinii komisji.
Wojciech Maćkowski – opiniowano poprzedni statut ale zwróciliśmy uwagę na zapis dotyczący wejścia
w życie. Opinia pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/227/2015

Ad.13.
Projekt Nr 162
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – pozytywna

Jolanta Moćko – pan Gadecki proszę o zabranie głosu.
Marcin Gadecki – pozytywnie zaopiniowano zmiany w budżecie. Mieliśmy 4 głosy „za”, 1 wstrzymujący się.
W WPF było takie samo głosowanie i ten sam wynik.
Jolanta Moćko – pytania?
Wojciech  Maćkowski –  mam dwa  pytania  dotyczące  uzasadnienia  strona  trzecia.  Zwiększenie  o  100
tysięcy złotych na boisko. Jaka jest ta konstrukcja bo jest to kwota niska. Zwiększenie wydatków bieżących
o 290 tysięcy o funkcjonowanie budżetu – są to wynagrodzenia i składki – skąd się pojawił ten niedobór? 
Burmistrz –  hala  z  przykryciem  namiotowym  w  części.  Przewidujemy  nową  nawierzchnię  boiska.
Nawierzchnia  będzie  przeznaczona dla  koszykarzy.  Dodatkowym kosztem jest  uzupełnienie  o  centralne
ogrzewanie  z  sieci,  którą  chcemy  zamontować,  a  jest  ona  dostępna  w  szkole.  Przewidywany  koszt
szacunkowy jest wyższy i chcemy dołożyć do tego zadania 100 tysięcy zł. Mogę poinformować, że przetarg
zawyżył  tę kwotę o jeszcze 100 tysięcy złotych i unieważniwszy go w związku ze zbyt  dużą kwotą. Nie
chcemy wydać na to zadanie 600 tysięcy.
Skarbnik  – płace były  zaplanowane na poziomie minimalnym ze względu na środki,  które mieliśmy do
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dyspozycji.  Nie zakładaliśmy takich elementów, które były związane z wyborami i  odszkodowaniami.  Na
koniec listopada 2014 było zatrudnionych 143 osób teraz jest 139.  Z tego wynika potrzeba uzupełnienia
płac. Na początku roku ze względu na brak środków była przesunięta kwota na projekt inwestycji  wokół
urzędu. Dlatego tez chcemy uzupełnić te środki. 
Marian Kita – co oznaczają „odszkodowania”?
Skarbnik – były one podwójne i musieliśmy ponosić koszty. Może ja się źle wyraziłam.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/228/2015

Ad.14.
Projekt Nr 163
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2015-2030

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – pozytywna

Jolanta Moćko – czy są pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/229/2015

Ad. 14.a.
Projekt 164
w sprawie zasad ustanawiania służebności gruntowych oraz służebności przesyłu.

Jolanta Moćko – wprowadzono projekt na wniosek Burmistrza. Pani naczelnik proszę o zabranie głosu. 
Anna Młodecka –  wszczęte zostało  postępowanie nadzorcze  aby unieważnić  uchwałę.  Organ nadzoru
dopatrzył się, że w załączniku do tej uchwaly w paragrafie 2 i 3 jest niezgodność z przepisami. W tej uchale
chcieliśmy  dodać  takie  paragrafy,  aby  umożliwić  Burmistrzowi  jak  najwięcej  możliwości  działania.
Wybiegliśmy jednak zbyt daleko. Proponujemy nową wersję aby uniknąć uchylenia przez nadzór poprzedniej
uchwały.
Jolanta Moćko – pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
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Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/230/2015

Jolanta Moćko – ogłaszam 20 minut przerwy i zapraszam ponownie. 

----------------------------------20minut przerwy----------------------------------------

Ad.15.
Projekt Nr 134   
w  sprawie  powołania  Komisji  Skrutacyjnej  dla  przeprowadzenia  głosowania  w  sprawie  wyboru
ławników  do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie

Jolanta Moćko – proszę o zgłaszanie radnych do komisji.
Zofia Bazańska – zgłaszam Pana Dominika Penara.
Dominik Penar – zgadzam się.
Ewa Fronczek – zgłaszam Panią Monikę Pawlik.
Monika Pawlik – zgadzam się.
Dominik Penar – zgłaszam Pana Andrzeja Mentla.
Andrzej Mentel -  odstąpię to miejsce.  
Jolanta Moćko –  zgłaszam Pana PatrykaTrybulca. 
Patryk Trybulec – wyrażam zgodę. 
Jolanta Moćko – przystępujemy do głosowania. 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -20

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     –podjęto uchwałę nr XV/231/2015

Ad.16.
Projekt Nr   135  A
w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych.

Jolanta Moćko – są uwagi bądź propozycje do tego projektu? Nie widzę. Głosujmy zatem.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)

 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20

Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 20

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     –  podjęto uchwałę nr XV/232/2015

Ad.17.
Zespół   ds.  opiniowania  kandydatów na  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Katowicach  i  Sądu
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Rejonowego w Będzinie-  przedstawienie Radzie  opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności
w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie  (Protokół SE-RM.0012.48.2015 z
dnia 16.09.2015) 

Jolanta Moćko – Waldemar Żak bylł przewodniczącym tego zespołu. Proszę o odczytanie protokołu z prac
tego zespołu.
Waldemar Żak – odczytuje protokół SE-RM.0012.48.2015.
Jolanta Moćko – proszę Państwa, była informacja o piśmie z Krajowej Rady Sędziów gdzie KRS zwracał
się  z  prośbą o odczytanie  przesłania  w sprawie  wyborów ławników.  Lista  sporządzona na ławnika  jest
odzwierciedleniem jego  zapotrzebowania.  Nie  jest  to  wymóg obligatoryjny,  jest  to  taka wskazówka przy
większej  ilości  kandydatów.  Każdy  wybiera  według  uznania.  Jedynie  jedna  z  kandydatek  nie  spełniła
wymogu, dlatego nie została ujęta. 

Ad.18.
Komisja Skrutacyjna - przygotowanie  i sprawdzenie kart do głosowanie  tajnego

Jolanta Moćko – ogłaszam 5 minut przerwy

--------------------------------    5 minut przerwy    ------------------------

Jolanta Moćko – wznawiam obrady. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Monika Pawlik, zabierze głos.
Monika Pawlik – rozdamy teraz karty do głosowania

Ad.19.
Głosowanie tajne

Monika Pawlik – przedstawienie  zasady wyboru. Przystępujemy do głosowania.
Mentel Andrzej – może się tak zdarzyć, że jakiś z ławników nie zostanie wybrany?
Jolanta  Moćko –  tak,  może  się  tak  okazać.  Jeżeli  zostanie  wybrana  mniejsza  ilość  to  Sąd  decyduje
o ogłoszeniu ponownego naboru bądź przyjmuje, że taka ilość jest wystarczająca.
Radni głosują. 
Monika Pawlik – zaprasza kolejno radnych do urny.
Jolanta Moćko – komisja uda się do biura aby policzyć głosy i przygotować protokół. Przerwa 15 minut.

-----------------------------------------   15 minut przerwy    --------------------------------------

Jolanta Moćko – wznawiam obrady. Proszę o włączenie terminali. Oddaje głos Przewodniczącej Komisji
Skrutacyjnej. 

Ad. 20.
Komisja Skrutacyjna- ustalenie wyników głosowania, przygotowanie i odczytanie Radzie protokołów
z wynikami wyborów.

Monika Pawlik – pozwolę sobie odczytać protokół. (Tu następuje odczytanie protokołu 
SE-RM.0002.11.2015)

Jolanta Moćko – dziękujemy za odczytanie. Przechodzimy do kolejnego punktu.

Ad. 21.
Przygotowanie  projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach
i Sądu Rejonowego w Będzinie, na podstawie protokołów  z wyborów Komisji Skrutacyjnej.

Ad.22.
Projekt Nr  136  A
w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego
w Będzinie na kadencję 2016-2019.

Jolanta Moćko – proszę radnych o zagłosowanie.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
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 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)

 Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18

Głosów „PrzeciwPrzeciw” -1

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -19

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XV/233/2015

Ad. 23
Interpelacje i wnioski Radnych. 

Jolanta Moćko – zapisali się do interpelacji Radni.  W takiej kolejności będziemy odczytywać interpelacje. 
Wojciech Maćkowski – tu następuje odczytanie wniosku SE-RM.0003.127.2015.
Marian Kita  – radny mówił  o ul.  Przełajskiej  o progach zwalniających.  Czy w chwili  obecnej  jest  jakaś
procedura czy znów traktujemy to jako pierwszy raz?
Burmistrz – siłownia była oddana w terminie, 8 sierpnia firma wykonała wszystkie zadania. Dwa urządzenia
były źle zamontowane, ale poprawiono to. Firma ma określony czas aby poprawić jeszcze jedno urządzenie.
Doposażyliśmy siłownie  w  otoczenie  kamieniste  aby  nie  utrzymywała  się  tam woda,  ustawiliśmy  także
ławeczki.  Skierowaliśmy lampy w stronę siołowni aby  korzystajacy wieczorem mogli  z niego korzystać.
Myślimy również o mini placu zabaw dla dzieci. Dot. sklepu przyjmuję tą interwencję. Niestety za głośne
mówienie nie można nikogo ukarać i niekiedy są oni bezkarni. Co do sprzedaży osobom nieletnim alkoholu
to będzie kontrola w związku z możliwoscią popełnienia wykroczenia. Sprawdzę w przypadku śmietnika czy
jest to kompetencja Alby. Tam gdzie nie mamy naszych terenów tam jest problem z ławeczkami. Zorientuję
się  czy  jest  możliwość  postawienia  ławeczki  gdzieś  jeszcze  na  naszym  terenie.  Nie  wypracowaliśmy
koncepcji dot. handlu, uznaliśmy, że nasza inwestycja jest korzystna dla miasta i będziemy robili wszystko,
aby obniżyć czynsz do minimum. Będziemy zastanawiali się nad tymi obiektami, które do nas należą i jak je
przekształcić. Ogólnej koncepcji nie wypracowaliśmy.
Elżbieta Dmitruk – mieszkańcy ul.  Borowej zostali  wezwani na spotkanie, na którym będą  pracownicy
Policji i Straży Miejskiej. Zobaczymy jakie podejmiemy działania. Rozstrzygnięcie dot. skrzyżowania na ul.
Aleii Róż oraz ul. Borowej to nastąpiła zmiana i Aleja jest całkowicie podporządkowana Borowej. Na drugi
dzień mieliśmy zgłoszenia od mieszkańców dlaczego zmieniono organizację ruchu, ile miasto za to zapłacilo
i kto wymyślił takie rozwiązanie. Pracujemy nad tą sprawą. 
Kamil  Kowalik  –  ten  temat  podnosiłem  na  jednej  z  ostatniej  sesji  mówiąc  o  komisji  łączonej  dot.
oznakowania w mieście. Na ul. Dalekiej  również mieszkańcy byli zaniepokojeni. Temat wymaga głębszej
analizy.
Zofia  Bazańska –  odczytanie  wniosków  SE-RM.0003.128.2015,  SE-RM.0003.129.2015,
SE -RM.0003.130.2015,  SE-RM.0003.131.2015,  SE-RM.0003.132.2015,  SE-RM.0003.133.2015.
Rozmawiałam już o tych sprawach z Panem Burmistrzem więc nie będę zajmowała czasu. 
Irena Owczarz – Muzeum Saturn oraz ul. Dehnelow. Chodzi mi o zejście do pasów gdzie jest olbrzymi
zeskok i wywróciła się tam starsza kobieta. (tu odczytanie wniosku SE-RM.0003.126.2015). Mam jeszcze
jedną sprawę. Od dłuższego czasu mieszkanka Czeladzi  Pani  Lidia śpi  w krzakach, regularnie  śpi  tam
w nocy, ma ona ok. 60 lat. Nie wiem w jaki sposób można tej Pani pomóc, może jakąś pomoc z MOPS-u?
Burmistrz – czy ta Pani ma mieszkanie?
Irena Owczarz - Okazuje się, że nie ma tego mieszkania, ale trzeba to sprawdzić i wyjasnić. 
Wojciech Maćkowski –  jeżeli  to  jest  ta  osoba,  o  której  myślę  to  ma ona jakiś  meldunek w Dąbrowie
Górniczej ale przyjeżdża tu. W porozumieniu z Dąbrową Górniczą trzeba podjąć decyzję.
Burmistrz  – jest  to  chodnik  powiatowy więc  musimy najpierw skonsultowac  to  z  powiatem,  bo  jest  to
w tragicznym stanie. Na ul. 21-listopada będzie posyłana Straż Miejska. W przypadku tej mieszkanki będę to
sprawdzał, sam tą Panią widziałem ale tylko w dzień. Nie miałem pojęcia, że przebywa tam na stałe. Trzeba
zrobić wywiad środowiskowy. Dziękuję za ten sygnał.
Katarzyna Pilc – mam sprawę dot mieszkanki. (Tu odczytanie wniosku SE-RM.0003.125.2015)
Burmistrz  – to  jest  teren spółdzielni  mieszkaniowej.  Proszę  napisać do spółdzielni  bo  to  skróci  drogę.
Zobowiązuję  się  poprawić  tą  sytuację  wtedy,  kiedy będzie  to  należalo  do Urzędu Miasta.  Przyjmuję do
wiadomości. 
Kamil  Kowalik –  Panie  Burmistrzu  ja  mam  wiele  wniosków  do  Pana.  (Tu  odczytanie  wniosku  SE-
RM.0003.137.2015)
Irena Owczarz – chcę przychylić się do tego wniosku.
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Burmistrz – nie ma się do czego przychylać.
Marian Kita –Mieszkaniec zwróciła się do mnie z tym problemem. Mówi, że przez całą noc nie może spać.
Zwróciłem się do Dyrekcji aby sprawdziła i jeżeli jest możliwość przeprowadzić tą Panią. Okazało się, że po
tej samej rozmowie było w porządku, a za dwa tygodnie znów zwraca się do Radnego Kowalika. Proszę tę
sprawę  spróbować  dokończyć.  Zmiana  świateł  -   tam  była  dwa  dni  temu  zmiana.  Chciałem  Panu
Burmistrzowi  podpowiedzieć  pewną  rzecz.  Weszliśmy  w  ten  budżet  obywatelski,  jesteśmy  za  małym
miastem i zbyt mało mamy pieniędzy aby podzielić to na kilka części, po paru latach będziemy mieli  50
parków zabaw i nie wiadomo po co. Jeżeli weźmiemy pod uwagę, że mamy 3 rzeczy ale rozkładamy to na 3
lata to będziemy mieli trzy razy tyle pieniędzy na dany obiekt. 
Burmistrz –  podzielam opinie  Pana  radnego.  Wiele  niezadowolenia  jest  w  związku  z  podziałem tego
budżetu obywatelskiego,  ale  taką Rada podjęła  decyzję.  Apel  Pana Radnego jest  do wszystkich.  Może
trzeba zrezygnować z placów zabaw, a ten budżet przeznaczyć na coś innego. Mieliśmy już sygnał od tej
Pani i służby już robiły wywiad z sąsiadami i nikt nie potwierdził tych informacji. Możliwe, że wynika to z jakiś
innych powodów osób starszych. Przeanalizuję to na nowo. Co do pytań Pana Kowalika to szkoda czekać
na Sesję aby zgłosić pewne spostrzeżenia,  kanalizacja na Maderze - przyjęliśmy projekt inwestycji  ZIK.
Jeżeli nie ma tam Madery to Rada zadecydowała, że ma jej nie być. Co do dokarmiania ptaków nie mam co
zrobić, zniechęcam ludzi do tego, ale szukanie miejsca extra.  Sam Pan wie. Co do ul. Węglowej to uważam,
że jest to skandal żeby po takiej drodze jeździć, ale problem jest dużo trudniejszy bo sieci kanalizacyjne
biegnące pod drogą nie są naszą własnością – podobnie jak droga. Będę rozpatrywał przejęcie tej drogi o ile
da  się  przejąć  też  sieci.  A  będzie  to  dużo  kosztowało.  Modernizacja  parku  i  stare  samochody  –
przeanalizujemy. W budżecie na przyszły rok będą wzięte pod uwagę parkingi. Kanalizacja ul. Katowicka –
sprawdzę.  ZIK i  CTBS – zadziwia  mnie  to  mocno.  Za  wszystkie  lata  nie  ma Pan prawa ich otrzymać.
Dokumenty z tego roku w porządku, ale nie tyle lat wstecz. Jeżeli nie ma problemu sprawdzę. Dziwię się bo
jest Pan przewodniczącym Komisji i mógłby Pan sam przeprowadzić kontrolę. 
Kamil Kowalik – to nie jest informacja przetworzona więc proszę o te dokumenty. 
Burmistrz – jeżeli  chodzi  o karetki  -  sprawdzę to.  Monopolowy ul.  Ogrodowa tak jak mówiłem będę to
monitorował. W przypadku koszy na psie odchody oraz wybiegu dla psów to jak Państwo wiecie temat leży
mi na sercu. Będziemy chcieli zakupić dużą ilość pojemników z rękawiczkami aby każdy mógł sprzątnąć po
swoim psie. Drzewa na ul. Szpitalnej – przyjrzymy się temu. Do 15 października jest okres ochronny jeżeli
chodzi  o  przycinkę  drzew.  Co  do  latarni  to  sprawdzimy  je.  Chodniki  na  Auby  są  prawdopodobnie
spółdzielcze. 
Elżbieta Dmitruk – ul. Żabia wraca po raz kolejny na Sesję, niestety opinie osób kompetentnych informują,
że wyjazd byłby bardzo niebezpieczny i zmiana organizacji ruchu nie wchodzi w rachubę. 
Burmistrz – znam pracę tych dozorców i osiedle Nowotki jest utrzymywane bardzo dobrze. Żadnej zmiany
nie będzie chyba, że żaden z tych podmiotów nie będzie się sprawdzał. 
Kamil  Kowalik  – może warto  przy  tej  okazji  solidnie  uporządkowac ten temat.  Trawa koszona jest  po
granicach działek wspólnot.  Jeżeli  dozorczynie otrzymałyby cały fragment to zgłaszamy cały problem do
danej organizacji, a nie będziemy się zastanawiać co z tym dalej zrobić.
Burmistrz – wyraziły Panie chęć poszerzenia swojej pracy. Zależy im na tej pracy. Pomyślałem o tym. 
Jolanta Moćko – zbliża sie godzina 21:00 i o tej godzinie powinniśmy zakończyć posiedzenie. W drodze
wyjątku Pan Pisarek został dopuszczony do głosu.
Stanisław  Pisarek –  mam  dwie  ważne  sprawy.  Zwrócili  się  do  mnie  ludzie,  którzy  organizują  dla
dziewczynki z łamliwością kości (mieszkanką Czeladzi) dużą pomoc, ma ona 4 lata. Zadziwiające jest to, że
pomagają jej ludzie z Bielska-Białej. 17 października chcą zrobić rajd z Bielska-Białej do Czeladzi i proszą
aby  ktoś  z  władz  miasta  ich  przyjął.  Ja  osobie  wskazanej  przez  Pana  Burmistrza  przekaże  wszystkie
informacje.  W  ramach  interpelacji  zapytałem  o  koszty  związane  z  transportem  i  coś  wzbudziło  moje
zdumienie. Skuter yamacha miał w tym roku bardzo mały przebieg i co z tym sprzętem skoro on tak mało
jest używany?
Burmistrz – z wielką przyjemnością spotkam się z organizatorami tego rajdu. Nie miałem świadomości, że
taka dziewczynka jest naszą mieszkanką. Skutery nie są używane i zgadzam się z sugestią Pana co do
sprzedaży skuterów. 
Andrzej Mentel – swego czasu Komendant Straży Miejskiej przekonywał nas żeby kupić te skutery. Nie da
się dojechać autami wszędzie. 
Jolanta Moćko – one jeździły w tamtej kadencji. Przez 4 lata nie były używane. 

Ad. 24
Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady.
Odczytano korespondencję kierowaną do Rady Miejksiej: 

1. KPE434 (SE-RM.0711.28.2015)  –  Decyzja  o  umorzeniu  postępowania  nadzorczego wszczętego
w dniu 15 maja 2015r. Dotyczące stwierdzenia nieważności uchwały Nr VIII/140/2015 Rady Miejskiej
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w Czeladzi z dnia 13 kwietnia 2015r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Czeladź
2. KPE431  (SE-RM.0711.47.2015)  -  Zawiadomienie  o  wszczęciu  postępowania  nadzorczego

w sprawie stwierdzenia nieważnosci w części uchwały Nr XIV/207/2015 Rady Miejskiej w Czeladzi
z dnia 26 sierpnia 2015r. W sprawie zasad ustanawiania służebnosci gruntowych oraz służebności
przesyłu.

3. KPE10629 (SE-RM.0005.12.2015) – wniosek Zarządu Oddziału ZNP w Czeladzi o zaplanowanie
środków  finansowych  na  waloryzację  płac  dla  pracowników  niepedagogicznych  zatrudnionych
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Czeladź.

4. KPE9936  (SE-RM.0711.56.2014)  –  doręczenie  odpisu  wyroku  w  związku  ze  skargą  Wojewody
Śląskiego  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  z  dnia  19  maja  2014r.  Nr  LXX/1052/2014
w przedmiocie powołania Miejskiej Rady Seniorów.

5. SK-BD.3034.1.7.2015 – przekazanie sprawozdania z wykonania budżetu za okres od 01.01.2015 do
31.08.2015r. przez wydział Finansowo-Budżetowy

Ad. 25
Zamkniecie obrad sesji. 

Jolanta Moćko- po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła sesję. 

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :

Przewodnicząca Rady Miejskiej Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Jolanta MoćkoJolanta Moćko

W ZAŁACZNENIU: W ZAŁACZNENIU: 

1.Lista obecności 

2.Karty z wynikami z głosowania  uchwał

3.Korespondencja do wiadomości Rady. 

4.Protokół z Komisji Skrutacyjnej

5.Pisemne wnioski  i interpelacje Radnych (kserokopie) 

 Protokół został napisany, dnia: 29 września 2015 r. 

 Protokolant : Katarzyna Janikowska

 Protokół, został przedstawiony Radzie na sesji , dnia ……………………….

 Protokół został  przekazany do umieszczenia  w BIP, dnia:  ………………………


